



## *Styrelsemöte protokoll*

Plats: Geoxpen, Luleå tekniska universitet  
Tid: tisdag den 11 mars 2014 kl. 17.00

Närvarande:

Harald Börestam, Jesper Dalgren, Albin Nilsson, Emelie Hedlund Nilsson, Axel Flodin Vacher,  
Alfred Tolvtin, Josef Persson

Adjungerade:

Inga adjungeringar.

### *§1 Mötets öppnande*

Ordförande Harald Börestam förklarade mötet öppnat.

### *§2 Formalia*

**a Val av mötesordförande**

Harald Börestam valdes till mötesordförande.

**b Val av mötessekreterare**

Josef Persson valdes till mötessekreterare.

**c Val av justerare**

Axel Flodin Vacher valdes till mötesjusterare.

**d Adjungeringar**

Inga adjungeringar gjordes.

**e Mötets behörighet**

Mötet ansågs behörigt.

**f Publicering på Internet**

Mötet godkände att styrelseprotokollet kan publiceras på Geosektionens hemsida.

**g Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes.

**h Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll är justerat.

Styrelsen beslutade

**att lägga protokollet för 2014-03-02 till handlingarna.**



## §3 Föregående vecka

### a Ordförande

Harald har deltagit på Ordfrad och varit på KF.

### b Vice ordförande

Emelie har deltagit i Ordfrad samt varit på ett möte med Arbetsmarknadsenhetens Ordförande om "En väg in". Dessutom så har hon bakat inför sektionmötet

### c Arbetsmarknadskontakt

Alfred har bakat inför sektionmötet samt suttit i expen på lunchen.

### d Medlemskontakt

Ej närvarande

### e PR-info

Melinda har deltagit på Georg cup.

### f Kassör

Ej närvarande

### g UBS

Jesper har haft ett möte med brands Utbildningsledare. Samt varit på mötet om "En väg in". Dessutom så har han suttit i expen på lunchen.

### h Vice UBS

Albin har delat ut semmlor på Georgs födelsedag.

### i Sekreterare

Josef har skrivit styrelsemötesprotokoll samt sammanställt "Styret informerar".

### j Studentskyddsombud

Axel har bakat inför sektionmötet.

### k Gemensamma aktiviteter

Hela styrelsen har deltagit i Vinterfestivalen, bakat och delat ut semmlor på Georgs födelsedag, samt skrivit rapport till "Styret informerar" på sektionmötet.



## §4 *Sittlista*

Onsdag: Axel

Torsdag: Josef

## §5 *Sektionsmötet*

Efter samtal med Kår-Ordförande så finns det inga riktlinjer för om Arktis medlemmar får rösta på punkten om de ska bli sektionsförening eller inte. Däremot så tycker han att de inte bör göra det eftersom de är jäviga.

Någon har skrivit ett brev som de vill ska läsas upp under mötet. Det är i princip en åsikt om en punkt på dagordning. Detta bör vara okej att läsa upp under diskussion.

Enligt åsikter som kom fram på Ordfrad så vill de att styrelserna i sektionsföreningar skall vara kårmedlemmar. Vi kanske ska ta upp det med kåren om det är ok att ha medlemsavgift.

Vi bör ha ett möte med alla sektionsföreningarna vad som vi förväntar av varandra. Helst en och en.

Eftersom vi inte har fått våra representationskläder än så tar Styret på sig Pingvin-t-shirt på mötet. De som har en tar teknolog-mössan.

## §6 *Möte med AO, "En väg in"*

Kåren vill omstrukturera det så att vi har en gemensam väg in för företag när det gäller spons och liknande. AO arbetar med att ta fram en policy för hur det ska fungera när vi bjuder in företag på företagskvällar som skulle kunna passa för mer än en sektion. Förslagsvis, om till exempel ett företag bjuds in av en sektion men passar för två sektioner så får båda sektioners medlemmar komma på företagskvällen samt att man delar på pengarna. Om flera sektioner passar in så tar AO hand om allt. En loggbok förs över företagen.

En policy kommer att arbetas fram och när den är klar får vi komma med åsikter om den. Det kommer att hållas ett stormöte den 8 april 18:00 om policyn.

## §7 *LS-finsittning*

Tyvär har vi överlämning för de nya invalda den helgen.

## §8 *Övriga frågor*

Vi i Styret kommer att ha extra lunchmöte på fredag 14 mars och måndag 24 mars.

Punkter att ta upp på kommande SMK-möte:

Monitorer eller liknande i Gelbe så att man ser det i mikrokön.



*§9 Nästa möte*

Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 14 mars kl. 12.00 i Geoexpen.



## §10 *Mötets avslutande*

Mötesordförande Harald Börestam förklarade mötet avslutat.

---

Harald Börestam, mötesordförande

---

Josef Persson, mötessekreterare

---

Axel Flodin Vacher, justerare